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Referat af bestyrelsesmøde i GSC onsdag d. 8.01.2025 kl. 18.00  

i klublokalet. 
 

                            REFERAT 

 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

a. Referatet er godkendt. 

2. Nyt fra formand/næstformand. 

a. Torben har været til facilitetsmøde med KFIY og bud er prioriteret. 

b. Kim og Torben har været til møde med Holger Kortbech og haft en dialog 

vedr. Renoveringen og deraf følgende midlertidig lukning af Blågaard 

svømmehal. 

c. Kommunens prisoverrækkelser foregår i januar, hvor Torben, Kim og Kristian 

deltager. 

d. Torben og Diana har forfattet nytårshilsen, der er sendt ud til alle 

medlemmer. 

3. Økonomi v/kasserer. 

a. Charlotte har rundsent regnskab for 2024, der viser overskud på 366.000, 

50.000 højere end budgetteret. Egenkapitalen er nu på ca. 800.000. 

Besparelser på især lønomkostninger, til gengæld har stævnerne kostet 

mere end budgetteret. Dette er der forsøgt korrigeret for i budget for 2025. 

4. Nyt fra klubchef, herunder træner-/bemandingssituation incl. Glad-Svøm. 

a. Kim orienterer om de sportslige resultater i konkurrenceafdelingen i 2024. Se 

vedhæftede powerpoint præsentation. 

b. Der er blevet rekrutteret 18 nye trænere over de seneste måneder. Mange er 

15 år og dermed ikke klar til holdansvar, men der er potentiale for en 

velfungerende trænersituation i den kommende tid.  

5. Nyt fra udvalg- Minisport – Lene dukker op ca. kl. 19.00. 

a. Lenes post i minisport udvalget skal overtages af en anden. Lene orienterer 

om Minisport konceptet, der består i at de deltagende foreninger (bl.a. 

Gladsaxe Svøm) tilbyder at børnene kan prøve de forskellige sportsgrene 6 

uger hver sæson. Mange af de frivillige i minisport har lang erfaring. Ida har 

hidtil stået for rekruttering af og kontakt med svømmetrænere i minisport. Det 

er blevet besluttet at man vil forsøge at introducere “Maxisport”, som er 

samme koncept for en ældre aldersgruppe (5-7. klasse). Der søges nye 

foreninger til at deltage. Lene fortsætter frem til Minisports generalforsamling 

i marts. Der skal findes en erstatning for Lene inden da. 
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6. Planlægning af Højgårdsmøde– emne: Udvalg m/ansvarsområde og 

arbejdsbeskrivelse. 

a. Der skal findes et alternativt lokale. Torben finder et andet lokale. 

b. Luise og Diana deler de eksisterende skabeloner for udvalgsbeskrivelser 

med resten af bestyrelsen inden d. 19/1. Der kan arbejdes i disse 

dokumenter ved mødet, så beskrivelserne gøres klar samme dag. Udvalgte 

dele heraf skal lægges på hjemmesiden, inkl. kontakt info. Der skal 

prioriteres hvilke udvalg, der først skal arbejdes med. 

c. Kristian har talt med flere, der ønsker at være med i udvalgene.  

d. Den videre proces, herunder rekruttering af udvalgsmedlemmer og opstart af 

udvalg, skal aftales på mødet d. 19/1-2025. 

7. So-Me politik. 

a. Der er brug for en afklaring af ansvarsområder og opgaver, i og med at 

Amalie er stoppet. Både med henblik på intern og ekstern kommunikation er 

der brug for at alle ved hvor man kan “levere” evt. indhold og hvor man kan 

møde og finde information om klubben. Der kan evt. udpeges en ansvarlig 

(f.eks. en træner) for indsamling/modtagelse af indhold og kommunikation 

med trænere, forældre, og andre, som gerne vil bidrage med indhold. 

b. Andreas (video fotograf) er stadig interesseret i at bidrage, f.eks. til GSC 

festival eller Glad Svøms stranduge. 

c. Der skal også gerne være mulighed for at gemme billeder, video, mm.på 

sikker vis.  

d. Mulige ansvarsområder og opgaver for et kommende kommunikationsudvalg 

blev drøftet, inkl. hvordan SoMe kan integreres i et kommunikationsudvalg 

med et bredere ansvarsområde. Drøftelse fortsættes til bestyrelsens 

kommende arbejdsmøde. 

8. GSC-festival. 

a. Bedste bud er d. 18/5. Der er brug for frivillige/udvalg til at arrangere og 

gennemføre arrangementet. 

b. Der er udsendt ark fra Diana, hvor alle kan tilføje deres input til aktiviteter og 

ideer til dagen. Dette kan så deles med de frivillige, der melder sig til at stå 

for arrangementet.  

c. Festivalen træder i stedet for sponsorstævne og svøm langt. Der skal være 

trænere til stede på dagen. 

9. Valg af tøjleverandør. 

a. Kristian har kontaktet Craft, som har kontaktet Swim King. Dialogen 

fortsætter, og det forventes at der skal kigges på tøj fra Craft inden for et par 

måneder. Arena har individuelle aftaler med 6 svømmere på 1. holdet. Dette 

har ikke været meldt ud til klubben, men Kim er i dialog med Arena også. 

10. Digitalisering. 
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a. Kristian foreslår at arbejdet med digitaliseringsprocessen udskydes til efter 

sommerferien, da dette vil optage meget tid, bl.a. for de ansatte.  

11. Evt. 

a. Hvordan anerkender vi de frivillige, der i årets løb, har gjort en særlig 

forskel? Ved klubmesterskabsevent - eller på anden vis? 

b. Der skal tilmeldes til Gladsaxe dagen (Luise og Diana koordinerer 

tilmelding). 

c. Trænerteamet har ansvaret for tilmelding til Mørkhøj dagen. 
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